
 ، رئيس دائرة الطيران المدني بالشارقة.2014عضو مجلس إدارة العربية للطيران منذ  –الشيخ خالد بن عصام القاسمي 
 

 

الطيران المدني بالشارقة و  الشيخ خالد بن عصام القاسمي هو رئيس دائرة

 لمجلس التنفيذي لإمارة الشارقة و الذي يترأسه سمو ولي عهد الشارقة.اعضو 

 

مسيرته المهنية تولى الشيخ خالد مناصب إدارية عدة في كل من هيئة خلال 

مطار الشارقة و دائرة الطيران المدني، و قد تدرج حتى تولى منصب مدير عام 

، و ذلك قبل أن يتولى رئاسة الدائرة في 2012دائرة الطيران المدني في عام 

 .2014بداية 

الد عضو مجلس إدارة الهيئة و بالإضافة للمسؤوليات السابقة، فإن الشيخ خ

العامة للطيران المدني بدولة الإمارات العربية المتحدة، و عضو مجلس إدارة 

 شركة الشارقة لخدمات الطيران ش.م.م.

و يحمل الشيخ خالد شهادة الباكالريوس في التجارة و شهادة الماجستير في إدارة 

 الأعمال الدولية.

 

 

 

 

Sheikh Khalid Bin Issam Al Qassimi- Air Arabia Board Member since 2014, Chairman 

Department of Civil Aviation of Sharjah. 
 

 

 

 

 

H.E. Sheikh Khalid Bin Issam Al Qassimi is the Chairman of the 

Department of Civil Aviation in Sharjah, he also is a member of the 

Executive Council of Sharjah Government, which is Chaired by H.H. 

Crown Prince of Sharjah. 

Through his career, Sheikh Khalid has served in various posts in both 

Sharjah Airport Authority, and Department of Civil Aviation. In 2012 

he was appointed as Director General of Sharjah Civil aviation, and in 

early 2014 Shk Khalid was elected as Chairman of Sharjah Civil 

Aviation. 

Besides the above stated resposibilities, Mr. Al Qassimi is a board 

member of the General Civil Aviation Authority of in UAE, and a 

board member of Sharjah Aviation Services LLC. 

Sheikh Khalid holds a Bachelors Degree in Commerce, and a Masters 

Degree in International Business. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


